
 
Strona 1 z 1 

 

 

 

 

 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie planów budowy hali magazynowo – produkcyjnej na obrzeżach Poznania. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

Kilka tygodni temu w przestrzeni publicznej pojawiły się informacje o planach budowy hali 

magazynowo – produkcyjnej przez firmę Bros. Od razu pojawiły się protesty samych 

mieszkańców Miasta Poznania, jak i władz Gminy Czerwonak. W związku z powyższym 

proszę o informację, czy: 

 

1. Na terenie, gdzie ma być realizowana inwestycja obowiązuje miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego? 

2. Czy inwestor posiada już wydane warunki zabudowy oraz pozwolenie na budowę? 

3. Czy w sprawie były prowadzone przez Miasto Poznań rozmowy z władzami Gminy 

Czerwonak? 

 

Ponadto zwracam się z wnioskiem, aby dla pobliskich terenów (względem inwestycji) objąć 

jak najszybciej miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego przy współpracy  

z władzami sąsiedniej gminy. 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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